
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

zo dňa 12.12.2023 

 

Prítomní: Ing. Erik Král – predseda, Denisa Branikovičová, Ing. Svetlana Kolláriková 

Zaujcová, PhDr. Ingrid Meňky, Pavol Obertáš, Mgr. Miloslav Špoták, ThDr. Tibor Ujlacký, 

PhD.  

Ospravedlnení: Mgr. Dušan Káčer, PhDr. Katarína Kompasová, PhD., RNDr. Marta Rácová, 

Ing. Vladimír Vnuk, doc. PhDr. Katarína Welnitzová, PhD.  

Neospravedlnení:  

Prizvaní: Mgr. Dagmar Bojdová – vedúca odboru kultúry, Ing. Alena Pivarčiová – referentka 

pre cestovný ruch 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Vzdanie sa členstva pána Vladimíra Vnuka v komisii KKPaCR 

3. Návrh na doplnenie člena komisie z radov občanov 

4. Kronika Nitry 2022  

5. Plán práce Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch na 

1.polrok 2024 

6. Diskusia, rôzne 

7. Záver 

 

 

K bodu č.1: 

Otvorenie 

p. Král otvoril zasadnutie komisie. Privítal prítomných a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná.  

 

 

K bodu č.2: 

Vzdanie sa členstva pána Vladimíra Vnuka v komisii KKPaCR 

p. Král informoval členov komisie o poďakovaní p. Vnuka za členstvo v komisii KKPaCR, 

pripomenul, že toto poďakovanie dostali členovia komisie aj mailom. Zároveň ako predseda 

komisie poďakoval p. Vnukovi za členstvo a činnosť v komisii. 

 

Uznesenie č. 62/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 12.12.2023 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

 

p r e r o k o v a l a 

 

Vzdanie sa členstva pána Vladimíra Vnuka v komisii KKPaCR 

a 

 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

 

Vzdanie sa členstva pána Vladimíra Vnuka v komisii KKPaCR 

 



(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0) 

 

 

K bodu č.3: 

Návrh na doplnenie člena komisie z radov občanov  

p. Král oboznámil komisiu s materiálom, ktorý bude predmetom rokovania Mestského 

zastupiteľstva v Nitre 14.12.2023. V tomto materiáli p.poslanec Štefek navrhuje doplnenie 

komisie KKPaCR o člena z radov ďalších osôb Ing. Mareka Rumanovského. Myslí si, že to 

nemá byť politická nominácia a rozhodnúť by mala komisia. Navrhuje, aby sa vybrali traja 

uchádzači, o ktorých bude komisia hlasovať. Vzhľadom na nízky počet členov komisie priamo 

na zasadnutí navrhuje hlasovanie per rollam.  

p. Obertáš sa spýtal, či bol p. Rumanovský na prvotnom zozname žiadateľov.  

p. Ujlacký sa spýtal, či by mal p. Rumansovský byť odborníkom na cestovný ruch, keďže by 

mal nahradiť p. Vnuka, a tiež sa spýtal na referencie na p. Rumanovského. 

p. Meňky odpovedala, že p. Rumanovský študoval cestovný ruch na univerzite v Banskej 

Bystrici. Štúdium ukončil tento rok.  

p. Obertáš neberie nominovanie p. Rumanovského ako politickú nomináciu. 

p. Král sa spýtal, či komisia súhlasí s jeho návrhom na hlasovanie o viacerých možných 

členoch z radov občanov. Dodal, že medzi kandidátmi na možných členov je aj bývalý člen 

komisie p. Bednár zo Slovenskej akadémie vied, ktorý bol hodnotným členom, alebo p. 

Palenčíková, autorka strategických a koncepčných dokumentov pre oblasť cestovného ruchu, 

ktorá pôsobila aj v bývalej komisii pre cestovný ruch a zahraničné vzťahy. P. Král navrhuje 

hlasovať aj o týchto dvoch kandidátoch. 

p. Pivarčiová dodala, že p. Palenčíková bola vedúca Katedry cestovného ruchu na UKF 

v Nitre, momentálne je riaditeľkou KOCR. 

p. Špoták súhlasí so hlasovaním o troch kandidátoch. 

p. Král dodal, že kvôli neprítomnosti viacerých členov urobí online hlasovanie, aby sa mohli 

vyjadriť všetci členovia a mohli hlasovať o členstve z troch kandidátov – p. Rumanovského, p. 

Palenčíkovej a p. Bednára.  

Za p. Rumanovského hlasovali z prítomných členov komisie p. Meňky a p. Obertáš. 

Za p. Bednára hlasovali z prítomných členov komisie p. Král, p. Ujlacký a p. Kolláriková-

Zaujcová. 

Za p. Palenčíkovú hlasovali z prítomných členov komisie p. Ujlacký, p. Branikovičová, p. 

Špoták, p. Král a p. Obertáš. 

Komisia sa zhodla na základe vyjadrenia sa prítomných členov na návrhu nominovať medzi 

členov komisie z radov občanov p. Palenčíkovú. 

 

Uznesenie č. 63/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 12.12.2023 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

 

p r e r o k o v a l a 

 

Návrh na doplnenie člena komisie z radov občanov 

a  

 

o d p o r ú č a 

 

MZ zvoliť za člena komisie KKaCR z radov ďalších osôb PhDr. Zuzanu Palenčíkovú, PhD. 

 



 

(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0) 

 

 

K bodu č.4: 

Kronika Nitry 2022 

p. Král navrhuje odporučiť odboru propagácie a komunikácie osloviť editora pre úpravu 

Kroniky Nitry 2022. 

 

Uznesenie č. 64/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 12.12.2023 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

 

p r e r o k o v a l a 

 

a 

 

o d p o r ú č a 

 

odboru komunikácie a propagácie zabezpečiť editorské služby pre potreby Kroniky Nitry 2022 

 

 

(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0) 

 

 

K bodu č.5: 
Plán práce Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch na 1.polrok 

2024 

p. Král informoval, že navrhované termíny sú (okrem januárového) druhé utorky v mesiacoch 

– rovnako ako to bolo v roku 2023. 

 

Uznesenie č. 65/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 12.12.2023 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

 

p r e r o k o v a l a 

 

a 

 

s c h v á l i l a 

 

plán práce Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch v 1.polroku 

2024 v nasledovných termínoch: 16.1.2024, 13.2.2024, 12.3.2024, 16.4.2024, 14.5.2024 

a 11.6.2024. 

 

 

(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0) 

 

 

 



K bodu č.6: 

Diskusia, rôzne 

p. Branikovičová sa spýtala, ako sú postavené prenájmové zmluvy pri prenajímaní objektov 

kultúrnych domov a Amfiteátra kvôli upratovaniu nájomcami po podujatí. Narážala na 

prenájom KD Párovské Háje na oslavu v mesiaci júl 2023 a prenájmu Amfiteátra na podujatie 

v mesiaci jún 2023. Informovala sa, či je možné žiadať od nájomcov zábezpeku, resp. depozit 

za užívanie KZ pred podujatím (nájmom). 

p. Ferčák odpovedal, že sa na to myslelo pri úprave Cenníka mesta Nitry, kde sa doplnili dva 

body – pokuta za nadmerné znečistenie vo výške 100,-€ a pokuta za vandalizmus vo výške 

500,-€. 

p. Branikovičová sa ďalej informovala o prázdnych mestských priestoroch v už bývalej 

Kaviarni Múzeum. Pýtala sa, aký je zámer s týmito priestormi, pretože eviduje, že seniori 

v Starom meste nemajú priestory na pravidelné stretávanie sa a pýta sa, či by sa tieto voľné 

priestory dali využiť na tieto aktivity. Každá mestská časť má priestory na stretávanie sa, ale 

Staré mesto nie. Dodala, že v CVČ Domino sa už nestretávajú. 

p. Obertáš informoval, že sa bude vstupovať do nájomnej zmluvy s Ponitrianskym múzeom, 

keďže Mesto má záujem aj o nádvorie aj o priestory bývalej kaviarne  

p. Bojdová avizovala, že prebehlo pracovné stretnutie k priestorom Kaviarne Múzeum za 

účasti pána viceprimátora Mezeia, zástupcov Službytu ako správcu objektu, útvaru hlavného 

architekta, odboru majetku, Turistického informačného centra a odboru kultúry. Dodala, že 

prvotné vypratanie priestoru zabezpečili pracovníci odboru kultúry, kde naplnili dva veľké 

kontajnery. Ďalej v úprave priestorov pokračuje Službyt. 

p. Obertáš si myslí, že tieto priestory sú lukratívne kvôli lokalite v centrálnej mestskej zóne. 

Zároveň spomenul služobný byt, ktorý má momentálne k užívaniu Ponitrianske múzeum. 

Dodal, že na pracovnom stretnutí sa polemizovalo aj o tom, že časť priestorov bude slúžiť pre 

odbor kultúry ako skladové priestory. Objekt by mal užívať odbor kultúry v spolupráci s TIC. 

p. Bojdová doplnila, že je dlhodobý zámer vrátiť do Mestského domu obradnú sieň 

a reprezentačné priestory. Dodala, že prioritou je kompletná rekonštrukcia celej budovy. Myslí 

si, že to môže ísť režimom kultúrnych domov, ale je potrebné personálne pokrytie prevádzky. 

Informovala, že keď odbor kultúry organizuje podujatia na Svätoplukovom námestí, nemá 

zázemie, šatňu pre účinkujúcich. 

p. Kolláriková Zaujcová informovala, že sa zúčastnila podujatia v KD Dražovce v rámci 

podujatia pre seniorov v mesiaci október. Spýtala sa, akým kľúčom sa tvorí program podujatia, 

pretože podľa nej program nebol dobrý. 

p. Bojdová odpovedala, že odbor kultúry vychádza z rozpočtových možností. 

 

Uznesenie č. 66/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 12.12.2023 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

 

p r e r o k o v a l a 

 

a 

 

o d p o r ú č a 

 

odboru majetku vyčleniť priestory bývalej kaviarne Múzeum pre potreby odboru kultúry 

a vyčleniť súčasný priestor Ponitrianskeho múzea – služobný byt – pre aktivity seniorov zo 

Starého mesta. 

 



 

(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0) 

 

 

K bodu č.6: 

Záver 

Predseda Erik Král ukončil zasadnutie komisie. 

Nasledujúce zasadnutie sa predbežne uskutoční dňa 16.1.2024 v miestnosti č.634 so začiatkom 

o 15:30hod. 

 

 

Zapísal:  

 

 

Pavol Ferčák  

     zapisovateľ komisie 

 

 

            Ing. Erik Král 

         predseda komisie 


